
 

 

Protokoll fra styremøte 

Verdal og omegn rideklubb 
 

 

Tid:  Mandag 27. november 2023 kl. 18.00 

 

Sted:  Klubbens lokaler, Sandslia 

 

Tilstede: Maria Kolstad, Lars Daniel Hjelde, Rebekka    

  Haga, Matilde Aarset Grønn,Randi Nessemo, Vera Mortensen 

  Olafsen, Svein Jørgensen, Ina Flotten Sørensen 

 

Forfall: Idun Elvira Svartaas Borgen,  

 

Dessuten møtte:  Terje Grønn under sak 23/45a 

   Marit Aarset Grønn under sak 23/46  

 

 

 

  

Sak 23/40: Godkjenning av innkalling og sakliste 

Sekretær har bomma på saksnr. fra forrige og til dette møte – rettes opp her! 

Forslag til ny sak – Møtestruktur – ny sak 44 – etterfølgende saksnr. endres i 

henhold til dette. 

 

Vedtak: Godkjent med fremkomne tilføyelser 

 

 

Sak 23/41: Godkjenning av protokoll fra møte 18. oktober 

Innmeldt sak vedr. økonomisk avvik tatt inn under pkt. om økonomi 

 

Vedtak:   Godkjent med fremkomne merknader.   

 

 

 

Sak 23/42: Innkommet post/referatsaker 

- Rytterforbundets anleggskonferanse, invitasjon til deltakelse. Digitalt, alle 

som vil kan bli med. 

- Kontingent til rytterkretsen for 2023 er 7ok 



 

- To nye medlemmer – Maria sender info slik at vi får de inn i 

medlemsregisteret. 

- Utover dette kun faktura til behandling 

 

Vedtak: Tatt til orientering 

 

 

Sak 23/43: Årshjul 2024 

Tok opp årshjulet og satte inn det vi vet pr. nå som skal skje og som må gjøres i 

kommende år. Det er et levende dokument som vi skal bruke som hjelpemiddel 

og verktøy i arbeidet fremover. 

 

Vedtak: Tatt til orientering 

 

 

Sak 23/44:  Møtestruktur 

Sekretær hadde et kort innlegg om møteledelse og møtestruktur. Korte punkter 

med litt forklaring. Fila blir lagt på disken og gjort tilgjengelig i kobling. God 

diskusjon om hvordan vi løser det. Neste møte søkes gjennomført med ny 

struktur. 

 

Vedtak: Tatt til etterretning 

 

 

Sak 23/45: Statusoppdateringer 

a. Ny ridebane – Terje orienterte om siste som har skjedd siden 

sist. Nye avtaler er skrevet. Mye er gjort på banen, er ikke mye 

som gjenstår. Det meste er betalt, regnskap er under 

utarbeidelse, vist i møtet. Orientering om nytt lagerbygg med 

tegninger som viser muligheter som finnes i et sånt lokale. 

Diskusjon rundt det økonomiske med å få satt opp bygget. 

Skisse av tegninger til et større lagerbygg ble også diskutert, med 

utforming og bruk. Tar sikte på å få det ferdig i løpet av neste år. 

b. Sosiale medier – legger ut og publiserer når det skjer ting. Maria 

og Rebekka legger ut. 

c. Økonomi –  Et større beløp skal ut, det tømmer kassen. Får 

imidlertid inn en god del på kornbandsalg. Forslag til budsjett 

fremlagt og gjennomgått. Diskusjon om ulike avtaler og 

innholdet i disse. Vi kontakter idrettsrådet med forespørsel om 

bistand i arbeidet med nye avtaler og dets innhold 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/10uQhiVyWiGutt8ry8RU89gAYBo7iTX6j/edit?usp=drive_link&ouid=106010353571230655241&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/d/1YOLh3GpCZkeNQmeGZUiduvPIQVJBp3UK/edit?usp=drive_link&ouid=106010353571230655241&rtpof=true&sd=true


 

d. Stevneutvalg – neste års stevner gjennomgått via årshjulet – 

stevner i år har gått bra. Sparer mye penger på at vi har mye eget  

teknisk personell. Selge inn L-stevnet i mai. Rytterstore sponser 

mye til stevner som vi må reklamere godt for. 

Ønske om å arrangere «antikrunden» - diskusjon om hvordan 

gjennomføre dette og når. Ref. oppslag fra Sverige. Sjekkes ut 

videre. 

e. Arenautvalg – ref. dugnad på banen. Ordne det som må fikses på 

de flyttbare dommerbodene. 

f. Kioskutvalg – ingenting spesielt 

g. Juniorutvalg – ikke til stede, arrangerte hallowenkveld – bra 

arrangement. Har fått en stor eske med utstyr fra teaterlaget. 

h. Handlingsplan – gjennomgang av punktene i planen. Det er 

jobbet med alt, men mye avhenger av ferdigstillelse av ny 

ridebane og tilhørende lagerbygg. 

Må gjøre det vi kan for å finne en person som kan være 

sponsoransvarlig slik at vi kan få realisert noe av det som vi aller 

helst ønsker å få til, bl.a. gode avtaler på innkjøp av 

hindermateriell. Må forsikre oss om at vi har midlertidig lagring 

før det kjøpes inn nytt. 

 

Vedtak: Tatt til orientering 

 

 

 

Sak 23/46: Eventuelt 

Marit orienterte om drifta på Sandslia – går sin vante gang. Noen ledige hester 

på for. Godt besøkt ponniklubb. Info om rekruttavtale, bruker shettiser og de 

eldste hestene. 

Tips om å være «på» når det gjelder å være på tilbudssiden med tanke på store 

arrangement i nærområdet – eks. NM i skiskyting i Blommen og LS på Steinkjer i 

nær framtid. Rebekka tar kontakt med aktuelle personer i denne sammenheng. 

 

Neste styremøte fastsettes senere – tas i chatten på Messenger. 

 

Vedtak: Tatt til etterretning.  

  

  

Møtet hevet kl. 21.00 

 

Verdal, 27.11.23 

Randi Nessemo, sekretær  


